
Bestyrelsesmøde i Dansk Berner Sennen Klub

Referat:

Dato: 3/2 – 2024
Tidspunkt: 12.00 – 18.00
Sted: Hædersdalvej 28, 2650 Hvidovre
Tilstede: Anna, Erling, Irma, Lars, Mette, Miriam, Per og Werner
A bud fra:

1. Dagsorden blev godkendt

2. Referater fra tidligere møder til godkendelse
Referatet fra bestyrelsesmødet den 2/11-2023 er godkendt og sendes til webmaster.
Referatet fra bestyrelsesmødet den 7/12-2023 er godkendt og sendes til webmaster.
Referatet fra bestyrelsesmødet den 4/1-2024 er godkendt og sendes til webmaster.

3. GF
Indkaldelsen er gennemgået og revideret så den er klar til udsendelse. Indkaldelsen er
sendt  til  webmaster  til  offentliggørelse  på  Klubbens  hjemmeside  og  i  Klubbens
Facebookgruppe. 
IWG:
Problemstillingen  er,  at  der  i  ASUs  retningslinje,  som  er  vedtaget  på
Generalforsamlingen  2020,  står,  at  DBSK  dækker  rejseudgifter  op  til  3.000  kr.  pr.
person. Beløbet dækker ikke rejseudgifterne længere, efter den in lation der har været
de seneste år.  Bestyrelsen taler  med ASU om beløbet og budgetter,  og om der skal
stillet et forslag til generalforsamlingen om at hæve beløbet.

4. Berner Bladet
Indkaldelsen til generalforsamlingen 2024 kommer også i Berner Bladet, dog som en
reminder og en dagsorden, fordi Berner Bladet bliver udsendt efter deadline for forsalg
og kandidatur er udløbet. 
Deadline for Berner Bladet var den 1. februar. 
Bestyrelsen har temaet til denne udgave af Berner Bladet. Temaet er Raceportræt af
Bernere.
Anna er tovholder på temaet. 

5. Årsbladet
Arsbladet er under udarbejdelse, da statistikkerne fra DKK lige er blevet frigivet. Det er
planen at Arsbladet sendes ud til alle medlemmerne som et ”femte Berner Blad”.

6. Medlemshenvendelse
Bestyrelsen  har  modtaget  en  medlemshenvendelse  vedr.  buket  til  Jens  og  Lisbet
Ramsing udelt i Tommerup.

På  seneste bestyrelsesmøde  var  der lertal  i  bestyrelsen for  at  fejre Jens og Lisbet
Ramsing i Tommerup, men der blev ikke lavet en klar aftale om indkøb af en gave /
buket. Derfor var der nogen fra bestyrelsen, som lagde ud for en buket. De forventede
ikke  at  få  dækket  udgiften,  men  på  mødet  var  der  lertal  for,  at  Klubben  dækker
udgiften til buketten, da det er Klubben som fejrede Jens og Lisbet. 
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Bestyrelsen har svaret medlemmet og forklaret forløbet.

Bestyrelsen aftalte at skrive til Jens og Lisbet og tydeliggøre, at der er tale om en fejl at
enkelte personer blev takket og at buketten er fra Dansk Berner Sennen Klub.

7. UU
Bestyrelsen har fået  lere  mails  fra to  UU-medlemmer.  Mailene blev  drøftet  og  det
samme gjorde de udfordringer, der er i UU og med UU. 

Bestyrelsen talte, om hvordan vi skal svare på alle de punkter og spørgsmål, der er i de
mails. Der var enighed om bestyrelsens svar til de to UU-medlemmer.

Derudover oplever bestyrelsen ting og situationer, som gør os bekymrede, og det får os
til at tænke over hvordan vi kan hjælpe UU-medlemmerne med at lykkes med at være
et godt UU.

Løsningen blev at indsætte en person i UU. En person som har den erfaring og støtte,
som vi vurderer, kan hjælpe det nuværende UU med den gode opgaveløsning, den gode
kommunikation og det gode samarbejde.  

Der  var  lertal  i  bestyrelsen  for  løsningen,  mens  ét  bestyrelsesmedlem  var  imod
formuleringen af løsningen og ét bestyrelsesmedlem var neutral i forhold til løsningen.

Det blev aftalt, at Anna sender svaret på vegne af bestyrelsen til de to medlemmer af
UU.

8. Hitlistefejring 
Kassereren spørger ind til en hund, ikke var med på hitlisten i første omgang. 
Kassereren får en forklaring på forløbet, som er, at der var sket en lille fejl, så hunden
uheldigvis ikke var kommet med på hitlisten. 

Hundens  ejer  er  medlem  på  ægtefællens  familiemedlemskab,  hvilket  ikke  fremgik
tydeligt. 

Ejer  henvendte  sig  til  Klubben.  Hvorefter  reglerne  for  at  stå  på  hitlisterne  blev
gennemgået sammen med dem, der fører hitlisterne.  Da hunden kvali icerede sig til at
stå på hitlisten blev fejlen rettet.  
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9. Regnskab
Kassereren  har  regnskabet  med  fra  2023.  Det  er  ikke  det  endelige  regnskab.
Regnskabet blev gennemgået,  og det ser pt  ud til  at der er et lille  overskud ift.  det
budgetterede.

10.AKT vognkørselsbudget
Vognkørselsbudget er godkendt

11.Eventuelt
Rabatordninger:
Der er lavet en aftale om medlemsrabat hos Brogaarden (foder og hundeartikler). Der
sættes en annonce i Berner Bladet.

12.Næste møde
Søndag d. 25. februar, online møde. kl. 19.00.
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